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Pomimo faktu, że ból spowodowany stosunkowo nagłą utratą bliskich z powodu niewydolności
oddechowej spowodowanej wirusem SARS-CoV-2 (w tym w połączeniu z innymi infekcjami
wirusowymi i bakteryjnymi), dotknął już bardzo wielu, niestety, nie wszyscy ludzie rozumieją
potrzebę stosowania jakichkolwiek środków osobistej ochrony dróg oddechowych (maski z
gazy, maski medyczne, respiratory, przyłbice ochronne). Często niechęć do ich noszenia ma
najbardziej zróżnicowaną motywację. †    Należy przypomnieć, że przenoszenie wirusa SARS-
CoV-2 jest możliwe nie tylko w trakcie objawów klinicznych, gdy dana osoba doświadcza
klasycznych objawów, lecz także w okresie inkubacji Covid-19, a także we wczesnych
objawach klinicznych (które nie zawsze mogą być brane pod uwagę przez pacjenta). Ponadto
można być również bezobjawowym nosicielem. Gdy nosisz środki indywidualnej ochrony dróg
oddechowych, chronisz nie tylko siebie, lecz także ludzi, z którymi się kontaktujesz. Proszę
wziąć pod uwagę: według przeprowadzonych badań eksperymentalnych przemysłowe maski
medyczne okazały się 3 razy bardziej skuteczne niż domowe.
    Wiernym, obecnym w kościele, zaleca się noszenie środków indywidualnej ochrony dróg
oddechowych. Przez ten gest w dzisiejszych warunkach dokonuje się wypełnienie przykazania:
„Będziesz miłował swego bliźniego jak siebie samego”.
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